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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94. § alapján felvilágosítás kérése céljából Milyen pontosan teljesültek az ÜHG
kiosztási tervek az első kereskedelmi időszakban? címmel írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak

A 66/2006 . (III . 27.) Korm. rendelet szól a 2005-2007 . közötti időszakban az üvegházhatású
gázok kibocsátási egységeinek kereskedelmére vonatkozó Nemzeti Kiosztási Terv és Nemzet i
Kiosztási Lista kihirdetéséről, valamint a kibocsátási egységek kiosztásának részletes szabályairól.
A Korm. rendelet 2 . melléklete tartalmazza a 2005-2007. időszakra szóló Nemzeti Kiosztási
Listát . Kérem a T. Miniszter úr szíves tájékoztatását, hogy a fenti mellékletben szereplő
létesítmények a Lista adataihoz képest ténylegesen mennyi egységet bocsátottak ki a 2005-2007 .
időszakban .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 17 .
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